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	Committee of 100 Leadership Scholarship Application Form

(Year 2013-2014)
百人会英才奖申请表
（2013-2014学年）


仅限研究生
For Graduate Students Only

所有资料请用中文或英文

 HYPERLINK "http://www.iciba.com/填写/" \t "_blank" 填写。
All information should be completed in Chinese or English. 

如资料填写不完整，申请可能被视为无效。 
All sections of this form should be completed, otherwise applicant may be disqualified.

申请截止日期为2014年4月18日。
All required documents must be submitted before April 18, 2014.
	一、申请人基本情况/Personal Information

	姓名

Full Name
	
	姓名汉语拼音Name in Pinyin
	
	生日
Birth Date
	年    月   日

Y     M    D  
	性別

Sex
	

	民族Ethnicethnic
	ethnicethnic
	婚否
Marital Status
	
	家庭人均年收入

Annual Household Income Per Capita 
	
	收入来源Income Source
	

	电邮Email
	
	手机
Mobile
	
	电话

Tel
	

	当前通信地址

Present Address
	
	永久通信地址

Permanent Address
	

	二、学业信息/ Academic Information

	现就读

Current
	大学
University
	
	学院
School
	

	
	系
Department
	
	专业
Major
	

	
	攻读学位
Degree Expected
	
	就读时间
Duration
	自           至
From         To

	曾就读

Previous
	大学
University
	
	学院
School
	

	
	系
Department
	
	专业
Major
	

	
	所获学位
Degree Earned
	
	就读时间
Duration
	自           至
From         To

	曾就读

Previous
	大学
University
	
	学院
School
	

	
	系
Department
	
	专业
Major
	

	
	所获学位
Degree Earned
	
	就读时间
Duration
	自           至
From         To


	三、申请英才奖的相关材料 / Supporting Information

	1、 个人简历(不超过两页。请另附。) 
Resume（with the limit of two pages. Please attach it to the application）

	2、在读期间成绩/Academic Performance of Graduate Study
（1） 在读期间成绩单（请另附）
The Most Recent Transcript. (Please attach it to the application)
（2） 最近一学年课程平均成绩         
Averaged Score for Most Recent Year        
（3） 最近一学年学习成绩专业年级排名         
Ranking in the Class for Most Recent Year        

	3、曾获奖项（列出不超过7个）/ Honors and awards (List only seven)


	4、最近三年的志愿者和社会公益活动经历/ Volunteer and Community Service Experience in last three years



	四、大学推荐意见/ Recommendation from Nominator

	请对申请人的领导能力以及志愿者经历或社会活动表现说明您的推荐理由。以不超过800字为宜。
Please describe why the student was nominated for this award, emphasizing in the area of leadership and volunteer/community service experience. Word limit 800 words in Chinese; 500 word limit in English.


	大学推荐人信息/Contact Information
姓名/Name:

职务/Position:
电话/Telephone:
手机/Mobile:
电邮/Email:
	签名/Signature:

日期/Date:


	五、推荐人声明(推荐人不能与大学推荐人为同一人) 

Statement from Recommender(Cannot be the same person as the Nominator)

	请对申请人领导能力以及志愿者经历和社会活动表现说明您的推荐理由。推荐人需说明与申请人为何种关系、以及结识时间和原因。以不超过800字为宜。 
Please describe why you are recommending this student for this award, emphasizing leadership and volunteer /community service experience. The recommender should explain the relationship with this student and when and how you knew this student. 500 word limit in English.


	大学推荐人信息/Contact Information
姓名/Name:

职务/Position:
电话/Telephone:
手机/Mobile:
电邮/Email:
	签名/Signature:

日期/Date:


	六、专题论文/ Essay

	申请人可用中文或英文作出阐述。如使用中文，每个专题以不超出1200字为宜。如使用英文，以不超出750个单词为宜。 

Essays can be submitted in Chinese or English. 1200 characters limit for each essay if it is written in Chinese, or 750 words limit if in English.
一、必答题/Required Essay
你对中美双边关系的认知和印象是什么？你会支持一种怎样的中美双边关系？如果你有机会向中美两国的领导人就两国关系的问题提供建言，你会提出怎样的政策建议？
What is your perspective on China-US relations? What kind of bilateral relationship do you advocate? If you were invited by both countries’ political leaders to provide advice on the relationship, what policy options would you recommend? 

二、选答题/Choose one of two essays below:

1、请阐述有关你的领导能力的经历和才能，以及这些经历和才能将如何有助于你的未来发展。
Please discuss your leadership experiences and abilities and how will they help you in the future.

2、你为何选择现在学习的这一专业？你计划在未来如何运用你受到的教育？你未来5年的职业规划是什么？
Why have you chosen the major you are now studying and how do you plan to use this education in the future? What are your professional goals in the next 5 years? 



	


	


申请人保证:填写的上述内容和提供的材料真实准确。

I certify that: All information and materials provided in this form are authentic and accurate.
申请人签名

Signature of Applicant
                                            日期 
Date
1

